

**To:** [5.1.2e] [5.1.2e]@ladan.email]  
**Cc:** [5.1.2e] [5.1.2e]@minvws.nl; [5.1.2e] [5.1.2e]@vka.nl]  
**From:** [5.1.2e]  
**Sent:** Thur 11/26/2020 2:49:53 PM  
**Subject:** RE: Besluitvorming Livegang app vs backend  
**Received:** Thur 11/26/2020 2:49:54 PM

Tof werk weer!

---

**Van:** [5.1.2e] <[5.1.2e]@ladan.email>  
**Verzonden:** donderdag 26 november 2020 15:48  
**Aan:** [5.1.2e] <[5.1.2e]@minvws.nl>  
**CC:** [5.1.2e] <[5.1.2e]@minvws.nl>; [5.1.2e] <[5.1.2e]@vka.nl>  
**Onderwerp:** Re: Besluitvorming Livegang app vs backend

Fijn. Ik zorg ervoor dat de apps morgenochtend gereleased worden.

--

[5.1.2e]  
 [5.1.2e] CoronaMelder app i.o.v. Ministerie van VWS  
<https://coronamelder.nl>  
[https://\[5.1.2e\].nl](https://[5.1.2e].nl)

On 26 Nov 2020, at 15:43, [5.1.2e] <[5.1.2e]@minvws.nl> wrote:

Akkoord met voorstel om voor 1 te kiezen

---

**Van:** [5.1.2e] <[5.1.2e]@minvws.nl>  
**Verzonden:** donderdag 26 november 2020 15:43  
**Aan:** [5.1.2e] <[5.1.2e]@vka.nl>; [5.1.2e] <[5.1.2e]@minvws.nl>  
**CC:** [5.1.2e] <[5.1.2e]@ladan.email>  
**Onderwerp:** RE: Besluitvorming Livegang app vs backend

Eens met advies, kies voor besluit 1

---

**Van:** [5.1.2e] <[5.1.2e]@vka.nl>  
**Verzonden:** donderdag 26 november 2020 15:33  
**Aan:** [5.1.2e] <[5.1.2e]@minvws.nl>; [5.1.2e] <[5.1.2e]@minvws.nl>  
**CC:** [5.1.2e] <[5.1.2e]@ladan.email>  
**Onderwerp:** Besluitvorming Livegang app vs backend  
**Urgentie:** Hoog

Hallo [5.1.2e] en [5.1.2e]

Omdat we nu verder kunnen i.v.m. de DSOS mapping hierbij het volgende gevraagde besluit. Hierbij gaat het over de timing van de livegang van app en backend interop.

**Besluit gevraagd:**

1. Livegang wijzigingen app vandaag of morgen, eventueel voordat alle testen zijn afgerond.
2. Livegang app uitstellen tot alle testen zijn afgerond, waardoor we wellicht niet maandag live kunnen met interop.

**Context:**

De app is klaar om gereleased te worden en ook alle communicatie daaromtrent is gereed. Echter is er nog geen end-to-end test gedaan (is een optionele test die wij zelf willen uitvoeren, geen eis vanuit EC). Ook is de ketentest in productie van back-end naar back-end nog niet afgerond. Verwachting is dat deze vandaag of morgen beiden worden

afgerond, maar dat is niet helemaal zeker. Hier kunnen uiteraard ook nog bevindingen uit naar voren komen. Er is capaciteit om eventueel in het weekend door te testen om een livegang op zondagavond van de back-end te realiseren.

Reden voor dit besluit is dat we 3 dagen voor livegang van interop functionaliteit de gebruikers moeten informeren via de app, dit is zo opgenomen in de AMvB. We mogen dus niet op een andere wijze de gebruikers informeren over interop dan via de app (= gecheckt bij 5.1.2e).

Dit besluit wordt dus gevraagd om voorbereid te zijn op de eventuele uitkomsten van de nu lopende testen. Indien die testen voor morgen worden afgerond en er geen bevindingen open staan, dan gaan we sowieso live met de app op vrijdagochtend en de back-end op zondagavond.

#### Voor- en nadelen:

##### Besluit 1:

- Indien er uit de testen nog iets van bevindingen komen, kunnen we zondag sowieso live gaan met de koppeling EFGS, maar het up- en downloaden van TEKS dan pas later uitvoeren. Dit is een "technische livegang". Die livegang kunnen we dan in de loop van de week uitbouwen. Het kan hierdoor zijn dat we dus enkele uren of dagen geen TEKS uitwisselen met EU lidstaten. Hier merkt de gebruikers niets van en er gaan geen TEKS verloren. Je loopt hoogstens een kleine vertraging op bij het binnenhalen.
- Als er grote bevindingen uit de laatste testen komen kan het wellicht langer dan een dag duren voordat we ook echt gaan uitwisselen met de EFGS, ook al zijn we technisch wel live. Dit heel wederom geen gevolgen voor de gebruiker m.b.t. de nauwkeurigheid van de TEKS, maar het levert dus wel een vertraging op. Helemaal uitstellen van de livegang van de back-end is heel onwenselijk, gezien het feit dat we via de release van de app al kenbaar hebben gemaakt dat we vanaf 30 november Europees gaan uitwisselen.

##### Besluit 2:

- Indien van toepassing moeten we dus de livegang van de app uitstellen tot nader order. De livegang van de back-end kan dan pas 3 dagen daarna worden uitgevoerd, na afronding van alle testen.

#### Voorstel:

- Besluit 1. Release van de app morgenochtend. Risico accepteren dat we zondag eventueel een "technische livegang" doen, waarbij pas enkele uren/dagen later alle TEKS worden uitgewisseld. Hiermee voldoen we aan de voorwaarden van de AMvB, halen we onze "go live date" bij de EC, merken de gebruikers zo goed als niets van een eventuele opschaling van hoeveelheid TEKS die daarna worden uitgewisseld.

5.1.2e

5.1.2e

M: +31 6 5.1.2e

T: +31 79 368 10 00

[www.vka.nl](http://www.vka.nl)